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Acta de reunió del Consell Escolar 

 
Identificació de la sessió  

Número de sessió Data Hora  

04   17 de juny de 2019                 13:30    
 

Caràcter Lloc 

Ordinari                                         Aula magna de l’Institut  

Persones assistents 

 

Marta del Campo Casals (Directora)  

Anna Pérez Comes (Cap d’Estudis) 

Noemí Garcia Fortanete (Cap d’Estudis) 

David Freixes i Quirós (secretari) 

Laura Borque Ruiz (sector PAS) 

Francesc Gacia Pasola (sector professorat) 

Isaure Sánchez Robert (sector professorat) 

Maria Pilar Cabezuelo Carbonell (sector professorat) 

Alba Garcia Visal (sector professorat) 

Araceli Jiménez González (sector professorat) 

Humildad  Crespo Fernández (sector professorat)  

Diego Rodríguez Amaya (sector pares i mares d’alumnes) 

 
 

Persones que s’excusen d’assistir-hi  

 

Meritxell Niñerola Xuclà (sector professorat) 

 
 

 

 
Ordre del dia 

 
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
2. Aprovació, si s’escau, dels dies de lliure disposició pel curs 2019-20 
3. Aprovació, si s’escau, de la sol·licitud de l’horari compactat per a l’Escola 
4. Aprovació, si s’escau, de l’horari de la jornada continuada dels dies 20 de desembre de 2019 i 19 de juny de 2020 
5. Aprovació, si s’escau, de la jornada continuada a partir del dia 8 de juny de 2020 
6. Aprovació dels horaris dels diferents ensenyaments pel curs 2019-2020 
7. Informació pel que fa al Projecte Lingüístic, pendent d’actualització 
8. Revisió normativa pel que fa al tractament d’intoleràncies alimentàries 
9. Valoració i tancament del curs 2018-2019 
10. Torn obert de paraules 

 

 
Desenvolupament de la sessió 

 
El secretari fa lectura de l’acta anterior.  
 
La directora explica que podem escollir 4 dies de festa de lliure disposició. Igualment explica que la festa local es trasllada al 9 de 
setembre. Es proposen els 4 dies de festa: 4 de novembre, 24 de febrer, 13 de març i 4 de maig. 
 
La directora explica en què consisteix la sol·licitud d’horari compactat per a l’etapa d’infantil i de primària.  En concret, cada dia de 9:00 a 
14:00 (horari lectiu) i de 14:00 a 16:00 (horari de menjador). Amb aquest horari, l’alumnat dinaria més trad. No hi hauria classes per la 
tarda. Es va fer aquesta consulta a les famílies i majoritàriament manifestaven que els agradava la proposta, tant si deixen els seus 
fills/filles al menjador o no. S’ha lliurat una sol·licitud i un informe justificatiu al Departament d’Educació i estem pendents de la seva 
autorització. 
 
La directora explica la possibilitat de demanar jornada continuada pels dies 20 de desembre i 19 de juny. Igualment explica la possibilitat de 
demanar la jornada continuada a partir del 8 de juny. Aquestes darreres dues demandes queden condicionades la seva sol·licitud al fet de 
si ens aproven o no la sol·licitud de la jornada compactada per a tot el curs escolar. 
 
Es presenten els horaris dels diferents ensenyaments. 
 
 Infantil de 9:00 a 14:00 
 Primària de 9:00 a 14:00 
 Secundària de 8:30 a 14:00 
 FP de 8:00 a 14:30 
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La directora explica que tenim 2 projectes lingüístics antics (el de l’Escola mediterrània i el de l’Institut Fòrum 2004). La intenció és que, pel 
curs vinent, es pugui fer un nou Projecte Lingüístic actualitzat. 
 
La directora explica que des del CAP ens informen d’un projecte pilot per tractar la obesitat infantil. A dia d’avui s’ha fet una presentació al 
Casal Cívic. El barri de La Mina és el que té més obesitat infantil de tot Catalunya. Afecta més a nens que a nenes. Hi ha 9 vegades més 
obesitat a La Mina que a sant Gervasi. També es comenta que a l’Escola hi ha moments en que es poden donar aliments a part de l’hora 
del menjador. Per evitar problemes de possibles intoleràncies, a l’Escola s’ha decidit no donar llaminadures en cap moment i no donar cap 
tipus d’aliment en horari lectiu. 
 
La directora fa una valoració del curs 2018-2019. Ha estat un curs intens: 
 

S’ha fet el canvi de nom, aprovat al novembre i efectiu des del gener. 
Ens comenta la visita del Conseller (18 de febrer) on, entre altres coses, ens informa que des de Conselleria s’està “patrocinant” 
la tipologia d’Instituts Escola.  
Respecte a les preinscripcions, les de cicles formatius s’han fet per via telemàtica.  
S’han fet unes 50 activitats relacionades amb el pla estratègic. 
Dins del programa d’Instituts Oberts s’han fet diverses activitats. 
Enguany s’han fet moltes sortides, activitats i projectes. El canvi metodològic tira endavant, tots els ensenyaments estan 
treballant per projectes. 
Pla de xoc per millorar l’assistència dels alumnes. 
Lligat a l’absentisme hi ha la puntualitat. S’han fet progressos. És bàsic per a l’alumnat que aquest arribi puntual. En el proper CE 
es tornarà a proposar mantenir la normativa actual. 
S’han passat qüestionaris de satisfacció a professorat, alumnat a partir de 4t de primària i a famílies. 

 
La cap d’estudis de secundària comenta que s’ha reduït molt les expulsions del centre i les que s’han fet han sigut més curtes. 
 
En el torn obert de paraules s’explica que s’ha fet la memòria del Pla Català de l’Esport i es farà un canvi de l’Associació Escola Esportiva 
per posar-la al dia. Això implicarà que hi haurà una renovació de càrrecs. 
 
 

Acords 

 

1. S’aprova per unanimitat l’acta anterior. 

2. S’aproven per unanimitat els dies de festa de lliure disposició pel curs 2019-2020 

3. S’aprova per unanimitat que es faci la sol·licitud de l’horari compactat per a l’Escola. 

4. S’aprova per unanimitat l’horari de la jornada continuada dels dies 20 de desembre del 2019 i 19 de juny de 2020. 

5. S’aprova per unanimitat l’horari de la jornada continuada a partir del dia 8 de juny de 2020. 

6. S’aproven per unanimitat els horaris dels diferents ensenyaments pel curs 2029-2020. 

 

 
Temes pendents  
 

 

 

La Directora Marta del Campo Casals, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

          

          Vist i plau 

David Freixes i Quirós Marta del Campo Casals 

Secretari Directora 

 

 

 

    


